



Dagsorden til bestyrelsesmøde i Espe Hallen d. 02-12-2024

kl. 18:00-

1. Godkendelse af referat bestyrelsesmøde 30/10-2024
-Referat er godkendt og underskrevet.
2. Økonomi
 - Gennemgang ved Dorte
-Sponsor 84.000,00 kr. exkl. moms er sendt ud
-515.000,00 kr. på konto 02-12-2024 , 545.000,00 kr. på konto 02-12-2023
-Oms cafe november 2024 31.500,00 kr. (Overskud på cafe i november)
-Cafe lukket mandag næsten ingen oms. (50-100 kr.)
-Nets + mobilpay øger deres gebyr
-Der er også gebyr på at indsætte kontanter.
 - Evt.?
-Intet
3. Hallen
 - Gulvet - vandskaden? Ytzen - Dorte/Lissen/Palle
Lisssen høre Vedr. ny opstregning af linier på halgulv efter slibning hos Ytzen der skal lave rep.
 - Fjernvarme – noget nyt. Palle
-Hallen vil få 2 tilbud vedr. etablering af fjernvarme et på 30 kW (Varmtvand) et på 70 kW som kan dække hele halens forbrug
-PN vil forhøre sig hos Korinth hallen om de har forsøgt at tilslutte sig det projekt der køre i Korinth
 - Udkast til udfyldningsformular vedr leje af kantinen, hallen mm. Lissen

Lissen vedr. udlejning og der opdateres med nye priser for rengøring m.m.

- Status på Hallens venner (Frivillig arbejdskraft). Lissen
 - ***der er 2 personer som hjælper med udendørs oprydning m.m. Der er ikke så stor rift om at hjælpe i cafe.***
- Hvilke beføjelser har Lissen? Skal I altid spørges? Gavekort mm. *Peter: Tænker at vi skal sætte en beløb på 5.000 ifbm med anskaffelser, der er udover normal drift?*
- ***-Der henstilles til at Lissen spørger når det er større inv./udskrivninger.***
- 10 turs kort til motionscentret. *Peter: Rigtig fin ide!*
 - ***-Der er lavet 10 turskort til Motionscenter.***
- Mulighed for at søge fonde i Faaborg-Midtfyn kommune. Jeg har et ønske om at
- der søges til udendørs aktivitetsredskaber (stationære motionsredskaber) *Peter:*
- *Rigtig fin ide – vi skal bare lige have in mente om vi evt. mister ”kunder” i motionscenteret på dette?*
 - ***-Tages op senere***
- Telefonnummer på hjemmesiden skal rettes og cafeteriets åbningstider skal også rettes. - Lissen

Lissen aftaler med Janne R. omkring at få det ændret.

- Evt.?

4. Fester og arrangementer

- Hal-bal/FUT-fester. Næste 22/11 Palle/Dorte/Lissen evt. Jacob – noget nyt?
 - ***-JP tager kontakt til udvalg og giver dem opbakning fra bestyrelsen hvis de har mod på at prøve med endnu en fest.***

- Foredragsaftener — Noget nyt?
 - ***-Der er gang i nogle forskellige ting.***

- Hal-fest. Bliver 1/3-2025

Der betales over Conventus

Der vil løbende blive annonceret tiltag

Der bliver evt. lavet nogle banner med sponsorer

- —.Evt.?

5. Cafeen

- Fremtidig drift af cafeteriet.

- Prisjusteringer. – Kommunikation.
 - Hvad gør vi fremadrettet? Skal vi have et udvalg, der kommer med et udspil?
Vi skal have en gangbar plan, der kan sættes i værk senest 01-01-2025
-Det blev diskuteret om burger skal tilbage på menukortet, men den vil blive dyr, så der startes med at genindføre sandwichen fra januar, evt. også hvor man kan bestille den, Lissen vil øge info omkring tiltag i Cafe på facebook og på hjemmeside.
 - Evt.?
6. Motionscenteret
- Prisjustering til 2025. Hvordan har folk taget imod det?
Der har været meget få reaktioner over prisstigninger.
 - Evt.?
7. Skydebaneprojekt
- Noget nyt? Palle
-Udvalget giver tilbagemelding efter møde med kumunen den 11-12-2024
 - Evt.?
8. Sponsorer
- Sponsorkontrakt + periode. Peter orienterer.
 - Private sponsorer
 - Evt. sponsorarrangement – vil gerne høre evt. ideer.
-Der sker hele tiden forskellige tiltag
-Skilt med personlige sponsorer er på vej til ophængning i forgang.
9. Hjemmeside/SoMe:
- Tage billeder til hjemmesiden – Bettina Lübbert – Peter – Bettina vil gerne tage billeder af både hverdags-situationer og arrangementer når hun kan.
 - Referater skal uploades.
-Betina Luppert vil tage billeder af aktiviteter i hallen
 - Evt.?
10. Diverse
- Orientering fra foreningerne.
 - ***Vi skal blive bedre til at give tydelig kommunikation til foreningerne således at misforståelser kan undgås., Foreksp. vang. køleskab i cafe , åbningstider i cafe m.m.***
 - Generalforsamling. – Hvornår er det vi skal have det/indkalde?

-Er planlagt til den 24-02-2025 men ændres til den 27-02-2025

- Espe posten og de andre – Lissen vil gerne tage disse. Men nåede ikke med i sidste udgave.
- Evt.?

11. Udvalg

- Udvalg:
 - *Drift*: Palle/René
 - *Fester/arrangementer*: Midtfyns-cup+FUT-fester = Palle/Dorte. Byfest: Palle/Birthe
 - *Skydebane*: Palle + /Jacob
 - *Kommunikation/Hjemmeside/SoMe*: Lene/Janne/Sara
 - *Økonomi*: Dorte/Peter
 - *Ansættelsesudvalg*: Dorte/Jacob/Peter
 - *Sponsorer*: Dorte/Peter
 - *IT/Conventus support*: Flemming
 - Andre?
- Evt.?